
Uchwała Nr VII/42/2011   
Rady Miejskiej Wielichowa 
z dnia 29 czerwca 2011 r. 

 
 
w sprawie : zmiany w Statutcie Centrum Kultury w Wielichowie 

 
 
 

Na podstawie art.18 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym /tj. Dz. U. z 2001 r., Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami /  
oraz art. 13 ustawy z dnia 25 października 1991 r. o organizowaniu i 
prowadzeniu działalności kulturalnej /tj. Dz.U. Nr 13 z 2001 r., poz.123 ze zm./ 
Rada Miejska Wielichowa uchwala co następuje : 
 

§ 1 
 
W  § 8 Statutu Centrum Kultury w Wielichowie stanowiącym załącznik do 
uchwały Nr XI/66/2007 Rady Miejskiej Wielichowa z dnia 10 października 
2007 r. w sprawie nadania Statutu Centrum Kultury w Wielichowie, dodaje się   
pk 15 w następującym brzmieniu : 
Prowadzenie działalności w zakresie sportu pozaszkolnego, wspieranie 
działalności klubów sportowych i popularyzacja sportu wśród 
mieszkańców. 
 

§  2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Wielichowo. 
 
 
                                                              §  3 
 
 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
                                                                             Przewodniczący 

                                                    Rady Miejskiej 
 

                                                     Stanisław Marciniak 
 
 



 
Uzasadnienie  

do Uchwały Nr VII/42/2011 Rady Miejskiej Wielichowa 
z dnia 29 czerwca 2011r.  

w sprawie:zmiany Statutu Centrum Kultury w Wielichowie 
 

 
Centrum Kultury może podejmować działania wynikające z potrzeb środowiska. 
Z tego też zaistniała potrzeba wpisanie do   zakresu działania popularyzację 
sportu i wspieranie działalności klubów sportowych.  Od roku 2008 działa  klub 
Sportowy LKP Pieczarka, odnosi sukcesy w swojej lidze, gmina Wielichowo 
wspiera finansowo jego działalność. Warto wspomagać  aktywny wypoczynek, 
inicjatywy mieszkańców naszej gminy. Coraz większa świadomość 
mieszkańców - jak ważny jest sport i zdrowy styl życia potrzebuje wsparcia 
wspólnoty samorządowej. 
Uważam, że podjęcie tej uchwały jest potrzebne i zasadne. 


